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بازگشت پشت خط زن تیم ملی به تبریز
عصرآزادی/ سرویس ورزشی: پویا آریاخواه والیبالیست و پشت خط زن چپ دست تیم ملی دانش آموزی ایران که همراه این تیم توانستند 

قهرمان مسابقات والیبال دانش آموزی جهان شوند، امروز با استقبال مسئولین استانی و اعضای هیات والیبال استان وارد تبریز شد.
عصرآزادی / فرهادفرهادپور؛ آریاخواه در خصوص س��طح مس��ابقات گفت:سطح مس��ابقات بالا بود و نهایت تلاشم را کردم تا بتوانم  برای تیم ملی کشورم  

مثمرثمر باشم. 
اضافه می نماید پویا آریاخواه بعد از استراحت کوتاه، همراه  مرتضی نریمانی دیگر والیبالیست استان عازم اردوی تیم ملی جوانان ایران خواهند شد.

 قهرمانی زهرا رحیمی
در مسابقات قهرمانی آسیا

تکوان�دوکار  پ�ارا  ورزش�ی:  س�رویس  عص�رآزادی/ 
آذربایجان شرقی به مدال طلا در مسابقات قهرمانی آسیا 

)2024( ویتنام دست یافت.
 عص��رآزادی / فرهادفرهادپ��ور؛ زه��را رحیم��ی نماینده وزن
۵۷- کیلوگرم در اولین حضور خود در قهرمانی آس��یای ویتنام 
موفق به شکس��ت نماینده ازبکستان و کسب نشان طلا شد.وی 
در مرحل��ه اول با نتیجه ۱۱ بر ۲ تکواندوکاری از کش��ور نپال را 
مغل��وب کرد.رحیمی در مرحله نیمه نهایی و در رقابتی جذاب و 
تماش��ایی ۲۰ بر ۱۴ از سد کامیلا قزاقس��تانی عبور کرد.وی در 
دیدار پایانی ۲۰ بر ۶ ژوریوا از ازبکس��تان را شکس��ت داده و به 

مدال طلای مسابقات پاراتکواندو آسیا دست یافت.

 قهرمانی تیم پاراتیرکمان آذربایجان شرقی 
در مسابقات قهرمانی کشور

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: تیم 
مس�ابقات  در  اس�تان  پاراتیرکم�ان 
قهرمانی کش�ور توانست با کسب سه 

مدال به عنوان قهرمانی دست یابد.
عص��رآزادی / فرهادفرهادپ��ور؛ در ای��ن 
مس��ابقات فاطمه همت��ی و فاطمه خیری 
عنوان طلا و فرزانه عس��گری مدال برنز را 

این مسابقات را بدست آورد.

اردوی تیم تراکتور در تهران
عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: تیم 
تراکتور ب�رای برگزاری یک اردو پیش 

از بازی با پیکان راهی تهران شد.
عص��رآزادی / فرهادفرهادپور؛ با تصمیم 
کادرفن��ی، کاروان تراکت��ور از امروز برای 
برپایی اردوی قبل از ب��ازی با پیکان عازم 

تهران شد. 
براساس برنامه ریزی انجام شده، تراکتور 
دو جلس��ه تمرینی در تهران برگزار خواهد 

کرد و روز سه شنبه - یکم خرداد - نیز به مصاف پیکان تهران می رود

اعزام تیم ملی هاکی سالنی ایران به قزاقستان 
ورزش�ی:  س�رویس  عص�رآزادی/ 
تیم مل�ی هاکی س�النی آقایان جهت 
حض�ور در مس�ابقات قهرمانی آس�یا 
2024 قزاقس�تان ,در روز جمع�ه 2۸ 

اردیبهشت ماه عازم قزاقستان شد.
عصرآزادی / فرهادفرهادپور؛ امیر میرزایی 
بعنوان مدیر فنی تیم و آقایان سجاد ممی 
زاده و مهدی شاهرخی* بعنوان بازیکن در 
ترکیب تیم ملی هاکی ایران حضور دارند .

تیم ملی هاکی برای دهمین بار متوالی مدعی عنوان قهرمانی مسابقات آسیا می باشد .

چهارمین دوره مسابقات فوتبال الکترونیک تبریز 
برگزار شد

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: چهارمین دوره مس�ابقات رنکینگ ۴۰۰ امتیازی 
فوتبال الکترونیک تبریز توس�ط انجمن ورزش های الکترونیک آذربایجان شرقی ، 
باشگاه ورزشی شهرداری و تربیت بدنی شهرداری منطقه ۸ تبریز در میدان شهید 

بهشتی تبریز برگزار شد.
عصرآزادی / فرهادفرهادپور؛ در روز اول این مسابقات رقابت های بخش FC انجام شد و در پایان 
نعیم عشرتی قهرمان شد و مهدی ابراهیم پور و مهدی ناصری به ترتیب دوم و سوم شدند.در روز 
دوم این مسابقات نیز رقابت های بخش EFOOTBALL  و PES انجام شد و سعید سلطانزاده 
، محمد غریبی و پوریا نیکخواه به ترتیب مقام های اول تا س��وم EFOOTBALL و همچنین 
مبین س��روری ، وحید مهدی زاه و حس��ین مطهری نیز رتبه های اول تا س��وم PES را به خود 
اختصاص دادند.نعیم عشرتی نفر اول رنکینگ FC و همچنین سعید سلطانزاده نفر اول رنکینگ 
EFOOTBALL که در دوره قبلی مس��ابقات موفق به قهرمانی نشده بودند ، با قهرمانی در این 

رقابت ها جایگاه خود در صدر رنکینگ فوتبال الکترونیک تثبیت کردند.

استاندار آذربایجان شرقی:

 مسایل باشگاه تراکتورسازی بررسی می شود 
عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: مالک رحمتی، استاندار آذربایجان شرقی اعلام کرد که 
مس��ایل مربوط به تیم فوتبال تراکتورسازی و موضوع واگذاری آن در جلسه آخر هفته جاری 

در استانداری بررسی می شود. 

تاج: VAR با ورود زنان به ورزشگاه در ارتباط 
است/ بازگشت عزیزی خادم را از حقوقدان ها بپرسید

رئیس فدراس�یون فوتبال معتقد اس�ت که اس�تفاده از VAR به آرام ش�دن جو 
ورزشگاه ها کمک می کند.

ب��ه گزارش ایس��نا، مهدی تاج، رئیس فدراس��یون فوتبال پیش از آغ��از کلاس کمک داور 
ویدئویی اظهار کرد: VAR به بحث ورود زنان به ورزشگاه ارتباط دارد. شما ببینید وقتی داور 
س��وت اشتباهی می زند، تماشاگران ش��عارهایی می دهند که این موضوع باعث می شود ورود 
زنان به ورزشگاه در ابهام قرار بگیرد.وی افزود: VAR به داوری کمک می کند و کمک می کند 
جو ورزشگاه آرام بماند. خیلی اعتقاد ندارم بعد از VAR اعتراض کم نشود چون به هر حال 
اعتراض هایی وجود خواهد داشت. با این حال فصل آینده ما لیگ را با VAR برگزار می کنیم. 
اگر قانون جدید فیفا درباره VAR اجرایی ش��ود هم برای ما خوب اس��ت. چون دوربین هایی 
ثابت در ورزش��گاه نصب می ش��ود و بعد در طول بازی هر تیم می تواند دو بار در طول بازی 

درخواست بازبینی بدهد که این موضوع کمک می کند جو ورزشگاه ها آرام شود.
رئی��س فدراس��یون فوتبال درباره حض��ور در کنگره فیفا گفت: در ای��ن کنگره دو موضوع 
متفاوت وجود داش��ت. یک بحث، بحث فوتبالی بود. ما موضوع مهم تر دیگری به نام فلسطین 
هم داش��تیم چرا که ایران، الجزایر و فلسطین تقاضای رس��یدگی به این موضوع داشتند. در 
واقع موضوع مورد نظر ما، هجمه ای بود که به فوتبال فلس��طین وارد ش��ده بود. جامعه ورزش 
فلسطین حدود ۲۰۰ شهید داد که ۱۱۸ نفر آن مربوط به فوتبال بودند. واقعیت این است که 
فلسطینی ها زمینی برای مسابقه ندارند و همه زمین ها تخریب شده است چرا که ۶۰۰ حمله 
به این زمین ها ش��ده اس��ت. این خیلی دردآور است. من دفاعی که انجام شد را خوب دیدیم. 

بعد از صحبت های فلسطین، قرار شد الجزایر هم صحبت کند. ما هم از جلسه خارج شدیم.

نوشاد حریف برادرش نشد
 نیما به پاریس رفت

شاهکار تنیس  روی میز تکمیل شد
ندا شهسواری هم سهمیه المپیک گرفت

نیما عالمیان با شکس�ت برادرش توانست برای سومین 
مرتبه راهی بازی های المپیک شود.

 به گزارش ایس��نا، فینال مس��ابقات تنیس روی میز انتخابی 
المپیک آس��یا میانه در تاش��کند ازبکس��تان برگزار ش��د و نیما 
عالمیان با شکس��ت برادرش نوشاد توانس��ت سهمیه المپیک را 

به دست آورد.
نوشاد و نیما عالمیان هر دو به فینال رسیدند و سهمیه المپیک 
را برای ایران قطعی کردند تنها باید مش��خص می شد کدام یک 

سهمیه را از آن خود می کند.
در پایان نیما با نتیجه چهار بر یک توانست برادرش را شکست دهد و به المپیک پاریس راه یابد.

نیم��ا برای س��ومین مرتبه حضور در المپیک را تجربه می کن��د و در المپیک ۲۰۱۶ ریو و ۲۰۲۰ توکیو نیز 
حضور داشت. او در فینال انتخابی المپیک ۲۰۱۶ ریو و مرحله نیمه نهایی انتخابی المپیک ۲۰۲۰ توکیو نیز 

توانسته بود نوشاد را شکست دهد.
نیما عالمیان س��ی و سومین و ندا شهسواری س��ی و چهارمین ورزشکار ایرانی هستند که سهمیه المپیک 

۲۰۲۴ پاریس را گرفت.
نوش��اد عالمیان امیدوار به گرفتن سهمیه المپیک از طریق رنکینگ جهانی است. او باید در انتظار رنکینگ 

نهایی المپیک باشد که ۲۹ خرداد اعلام می شود.

ندا شهس�واری در فین�ال رقابت های تنی�س روی میز 
انتخابی المپیک در منطقه آسیای میانه به پیروزی رسید 

و سهمیه المپیک پاریس را به دست آورد.
به گزارش ایس��نا، فینال رقابت های تنی��س روی میز انتخابی 
المپیک در منطقه آس��یای میانه بین ندا شهس��واری و نماینده 
قزاقس��تان برگزار ش��د که در پایان شهس��واری موفق به کسب 

سهمیه المپیک ۲۰۲۴ پاریس شد.  
ندا شهس��واری در این رقابت به مصاف س��روناز از قزاقس��تان 
رفت که با حس��اب چهار بر س��ه برنده شد و س��همیه المپیک 

۲۰۲۴ پاریس را به دست آورد.  شهسواری پس از این پیروزی بزرگ مربی اش حمیده ایرانمنش را در آغوش 
گرفت.

شهس��واری پیش از این س��ابقه حضور در دو المپیک را داشت و اکنون برای سومین بار حضور در المپیک 
را تجربه خواهد کرد.  

شهسواری در نیمه نهایی مهشید اشتری دیگر نماینده ایران را شکست داد.
نیما و نوش��اد عالمیان نیز به فینال مسابقات انتخابی المپیک در آسیای میانه راه یافتند تا سهمیه المپیک 
انفرادی مردان ایران هم قطعی ش��ود. تا دقایقی دیگر نیما و نوش��اد برای تعیین ملی پوش المپیکی ایران به 

مصاف هم می روند.

ورزشی:هوش�نگ  س�رویس  عص�رآزادی/ 
در  تراکت�ور  باش�گاه  مدیرعام�ل  نصی�رزاده، 
گفت وگ�وی صری�ح و ش�فاف  ب�ه موضوعات و 

حواشی پیرامون باشگاه پاسخ داد.
آخرین وضعیت تیم

نصیرزاده در خص��وص آخرین وضعیت تیم، اظهار 
داش��ت: پس از اینکه آقای مطهری مس��ئولیت فنی 
تراکتور را برعهده گرفت. روند نتیجه گیری تیم بهتر 
شد؛ به طوری که 7 امتیاز از 9 امتیاز ممکن در لیگ 
را کس��ب کرده ایم و در ج��ام حذفی نیز خوب پیش 
رفته بودیم. به نظرم مقابل مس فوتبال حساب شده 
و با برنامه ای به نمایش گذاشتیم و اگر پنالتی مان گل 
می شد، بازی در 9۰ دقیقه به پایان می رسید و اکنون 
ش��رایط  متفاوت  بود. البته قبل از صحنه گل حریف، 

روی پای صفا هادی خطا شده بود.
واگذاری سهام باشگاه تراکتور 

وی با اش��اره به جو ورزشگاه در دقایق پایانی بازی 
با مس، افزود: هواداران مالکان اصلی باش��گاه هستند 
و انتقاد و گلایه حق هوادار اس��ت. این امر در س��ایر 
کش��ورها هم مرس��وم بوده و گاهاً هواداران نسبت به 
عملک��رد مدیران، بازیکنان و کادرفنی اعتراض و ابراز 
گلایه می کنند. ام��ا توهین و اهانت به فرد و خانواده  
افراد به هیچ وجه پس��ندیده نیس��ت. آقای زنوزی به 
واس��طه علاقه ای ک��ه به تراکتور و م��ردم آذربایجان 
دارد، هم��واره در خص��وص موضوع��ات این چنینی 
با س��عه صدر برخ��ورد می کند، ولی این بار ش��رایط 
متفاوت تر اس��ت. سال هاس��ت در کن��ار آقای زنوزی 
حضور دارم، اما هیچ گاه ایش��ان را در این حد دلسرد 

و گلایه مند ندیده بودم. 
هواداران ارزش برند تراکتور هستند

نصیرزاده ب��ا تأکید بر اینکه ه��واداران ارزش برند 
تراکتور هس��تند، ادامه داد: هواداران تراکتور عاشقانه 
تیم شان را دوست داشته و با این تیم زندگی می کنند. 
تعدادی از افراد س��ودجو نیز در این بین عامدانه فضا 
را متش��نج کرده و از احساسات پاک هواداران عاشق 
برای منافع شخصی سواستفاده می کنند. منافع آنان 
در ایجاد تنش و اختلاف بین باشگاه و هواداران است. 
برخی از این افراد بارها صراحتاً از باشگاه سهم خواهی 
کرده  و خواس��تار دخالت در امور باش��گاه هستند که 
ه��ر بار با جواب رد مالک مواجه ش��ده اند. آنان از هر 
روزنه ای ب��رای نفوذ به تراکتور اس��تفاده می کنند و 
اکن��ون رد پ��ای این افراد و برخی دیگر -که چش��م 
به صندلی های باشگاه دوخته اند - در جو ایجاد شده 
علیه باش��گاه به چشم می خورد. اسناد مربوط به این 
تح��رکات از قبیل پیام های نوش��تاری و صوتی تحت 

پیگرد قرار دارد. 
تصمیم مجمع برای واگذاری س�هام باش�گاه 

کاملًا جدی است
نماین��ده هلدینگ س��رمایه گذاری آت��ا در مجمع 
سهامداران باش��گاه تراکتور با تأکید بر اینکه تصمیم 
مجم��ع ب��رای واگذاری س��هام باش��گاه کاملًا جدی 
اس��ت، بیان کرد: ارکان کنونی باشگاه تا پایان فصل 
در خدم��ت تیم بزرگ تراکتور هس��تند و حتی طبق 
روال، بلیت بازگشت اعضای داخلی و خارجی باشگاه 
به شهرهایشان را تهیه خواهیم کرد. نهایت تلاش مان 
را انجام می دهیم تا تیم را در رتبه س��وم و با سهمیه 

آسیایی واگذار کنیم.
هیچ گاه نگفته ایم س�هام باشگاه طی 15 روز 

واگذار می شود 
نای��ب رئی��س هیأت مدی��ره باش��گاه در خصوص 
برخی اظهارات مبنی ب��ر اینکه »15 روز زمان کافی 
برای واگذاری س��هام باشگاه نیس��ت«، توضیح  داد: 
م��ا هیچ گاه نگفته ایم س��هام باش��گاه ط��ی 15 روز 

واگذار می ش��ود؛ بلکه در اطلاعیه باشگاه آمده است 
که متقاضیان درخواس��ت های خ��ود را تا 15 روز به 
دفتر باش��گاه ارس��ال کنند که زمان کافی برای این 
امر اس��ت. البته نمی خواهیم با طولانی شدن پروسه، 
باش��گاه تراکتور نقل و انتقالات و دوره آماده سازی را 
از دس��ت بدهد؛ پس این اتفاق هر چه س��ریع تر باید 

انجام شود.
 قیمت کارشناسی ش�ده باشگاه اعلام نشده 

است
وی در رابط��ه ب��ا گمانه زنی ه��ا در خصوص قیمت 
کارشناس��ی برای واگذاری تراکتور، گفت: افرادی که 
در این خصوص اظهار نظر می کنند. باید این موضوع 
را در نظر داشته باش��ند که تراکتور پرُتماشاگرترین 
تیم آسیا بوده و این ادعا قبلًا در نظرسنجی های معتبر 
بین المللی ثابت شده است. همچنین این مورد را هم 
در نظر بگیرید که برخلاف ادعاها، باشگاه ریالی بدهی 
ن��دارد و به همین دلیل اس��ت که همه س��اله مجوز 
حرفه ای اخذ  می کند. اکنون بازیکنان بسیار خوبی با 
قرارداده��ای طولانی مدت در تیم حضور دارند؛ پس 
می توان به این نتیجه رسید که تراکتور باشگاه بزرگ 
و با ارزش است. با این حال تاکنون قیمت کارشناسی 

شده باشگاه اعلام نشده است.
قرارداد جعفری و حسین زاده نجومی نیست

مدیرعامل باشگاه تراکتور در رابطه با ادعاهای مطرح 
ش��ده پیرامون ارقام قرارداد برخ��ی از بازیکنان، بیان 
کرد: متأس��فانه عده ای بدون اطلاع، ارقام نامتعارف و 
نجوم��ی در خصوص میزان قرارداد برخی از بازیکنان 
تیم در رسانه ها و صفحات مجازی اعلام می کنند. به 
عنوان مثال می گویند »تراکتور برای رحمان جعفری 
6۰ میلیارد تومان هزینه کرده است«. براساس اسناد 
موج��ود هزینه دریافت رضایت نامه و قرارداد جعفری 

کمتر از ۲۰ درصد این مبلغ ادعا شده است. 
وی ادامه داد: برخی ها ادعا می کنند باشگاه تراکتور 
امسال یک میلیون دلار برای امیرحسین حسین زاده 
هزینه کرده که کاملًا کذب اس��ت. با احتس��اب مبلغ 
رضایت نامه که اسناد آن در سامانه TMS ثبت شده 
و قابل رویت برای فیفا و فدراس��یون فوتبال اس��ت، 
باش��گاه تراکتور حدود ۲۰ درصد مبلغ ادعا ش��ده را 

برای این بازیکن هزینه کرده است. 
گوستاوو همراه تیم به تهران سفر می کند

نصیرزاده در رابطه با بی انضباطی گوستاوو واگنین، 
گف��ت: این بازیک��ن در دیدار با گل گه��ر زمانی که 
روی نیمکت نشس��ته بود، رفتار غیرحرفه ای داش��ت 
و ناظر مس��ابقه خواس��تار اخراج این بازیکن شد که 
با وس��اطت مس��ئولان تیم از این کار ممانعت ش��د. 
همچنین گوس��تاوو در دیدار ب��ا مس پس از تعویض 
نس��بت به یکی از اعض��ای کادرفنی بی حرمتی کرده 
و رفتار غیرحرفه ای داشت. چنین رفتارهایی از سوی 
گوستاوو بعید بود. با این حال، پس از بررسی موضوع 

در کمیت��ه انضباطی و اظهار ندامت بازیکن که منجر 
ب��ه عذرخواهی او ش��د؛ موضوع حل و فصل ش��ده و 

گوستاوو همراه تیم به تهران سفر خواهد کرد.
نصی��رزاده ادامه داد: برخی ها قیمت مطرح ش��ده 
در رس��انه ها را ب��ا قیم��ت واگ��ذاری باش��گاه هایی 
نظیر اس��تقلال و پرس��پولیس مقایس��ه می کنند. به 
اذع��ان هواداران، ارکان باش��گاه و طبق نظرس��نجی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، تراکتور پرُهوادارترین تیم 
ایران و آس��یا اس��ت. پس طبیعی اس��ت که ارزش و 
قیمت آن به مراتب از س��ایر باش��گاه ها بیشتر باشد؛ 
البته باید این موضوع را هم در نظر بگیریم که ارزش 
گذاری باش��گاه اس��تقلال و پرس��پولیس با احتساب 
بدهی های آن ها صورت گرفته بود؛ اما تراکتور بدهی 

داخلی و خارجی ندارد. 
وی خاطرنش��ان ک��رد: ش��اید عده ای ای��ن ادعا را 
داش��ته باش��ند که در قیمت گذاری دو تیم استقلال 
و پرس��پولیس دارایی هایی نظیر اس��تادیوم تمرینی 
مدنظر قرار گرفته، این در حالیس��ت که میزان بدهی 
آنان چندین برابر ارزش دارایی مذکور اس��ت. شایان 
ذکر اس��ت در پروسه واگذاری باش��گاه تراکتور هیچ 

گونه بدهی انتقال نمی یابد.
نائ��ب رئیس هیأت مدیره باش��گاه تراکتور با انتقاد 
از س��خنان مجری برنامه ش��ب های فوتبالی، گفت: 
»مادر« یکی از با ارزش ترین واژه ها برای ما مسلمانان 
و تمامی انس��ان ها است. متأس��فانه مجری در برنامه 
زنده از آن جمله زننده استفاده کرد. بنده از ایشان به 
عن��وان یک مجری با تجربه انتظار دارم بدون تحقیق 
در خصوص صحت و سُ��قم قیمت کارشناس��ی شده 
باش��گاه، اظهار نظر نکند. رس��انه ملی باید نسبت به 
فضای مجازی تفاوت هایی داشته باشد. بار دیگر اعلام 
می کنم که مجمع س��هامداران باشگاه تاکنون قیمت 
کارشناسی شده را به طور رسمی یا غیررسمی اعلام 

نکرده است.  
شرکت گسترش فولاد؛ مالک امکانات سخت 

افزاری بنیان دیزل 
وی در رابط��ه ب��ا نحوه واگذاری س��هام باش��گاه، 
اعلام کرد: صرفاً برند و س��هام باشگاه تراکتور واگذار 
می ش��ود. امکانات سخت افزاری بنیان دیزل از قبیل 
اس��تادیوم، زمین تمرین، هتل، س��اختمان باش��گاه، 
اس��تخر، کلینیک فیزیوتراپی و ... ب��ه طور کامل در 
مالکیت شرکت گسترش فولاد بوده و باشگاه تراکتور 
این امکانات را به طور س��الانه از شرکت مذکور اجاره 
می کند و اس��ناد مربوط به آن نیز در س��امانه صدور 
مجوز حرفه ای ثبت ش��ده اس��ت. همچنین ورزشگاه 
یادگار امام)ره( نیز س��الانه به باش��گاه تراکتور اجاره 
داده می ش��ود. با این اوصاف، متقاضیان خرید سهام 
باش��گاه باید این موضوع را مدنظر داش��ته باشند که 
همچون س��ال 97، صرفاً برند و سهام باشگاه واگذار 

خواهد شد.

باش�گاه داری دریک در ش�هر مشهد مقدس 
بررسی می شود

وی در ادامه از درخواست های تعدادی از کلانشهرها 
برای باش��گاه داری گروه توسعه سرمایه گذاری دریک 
در آن شهرها خبر داد و گفت: درخواست هایی از روز 
گذشته از س��وی برخی کلانشهرها برای باشگاه داری 
آقای زنوزی به ما ارس��ال ش��ده است که در این بین 
باتوجه به وجود امکانات و زیرساخت های مورد نیاز و 
همچنین علاقه آقای زنوزی به مش��هدالرضا، موضوع 
خرید امتیاز یک باش��گاه لیگ برتری و انتقال آن به 
ش��هر مقدس مشهد در جلس��ه هیأت مدیره دریک 

بررسی خواهد شد. 
نصیرزاده در رابطه با ادعاهای برخی بازیکنان و مربیان 
س��ابق باش��گاه مبنی بر اینکه از تراکت��ور طلب دارند، 
توضیح داد: هرکس��ی که ادعا دارد تراکتور به او بدهکار 
است. همین امروز می تواند مستندات خود را به کمیته 
وضعیت فدراس��یون فوتبال ارسال کرده و از ما شکایت 
کند. براس��اس اسناد مالی باش��گاه، با این افراد که ادعا 
کرده اند، تسویه حساب کامل انجام گرفته است. بدیهی 
است اگر مطالبه ای هم باقی مانده، راهکار آن مراجعه به 

فدراسیون است، نه رسانه ها!
مدیرعامل باشگاه تراکتور توضیح داد: آقای زنوزی 
هم��واره تأکید دارد که نظم مالی فوق العاده باش��گاه 
رس��انه ای نش��ود؛ اما اینبار اعلام می کنم که باشگاه 
تراکتور در س��ال های اخیر از نظر نظم مالی و درصد 
پرداخت حقوق اعضای تیم همواره رتبه نخست را در 
بین باش��گاه های لیگ برتری دارد؛ این در حالیس��ت 
که باش��گاه از قبال حق پخ��ش تلویزیونی و تبلیغات 
محیطی درآمدی ندارد و عواید حاصل از بلیت فروشی 
کفاف هزینه های برگزاری یک دیدار را هم نمی دهد. 
البت��ه منتی هم نیس��ت، تمام��ی هزینه های صورت 
گرفته از س��وی گروه توسعه س��رمایه گذاری دریک 
بدون چش��م و داش��ت و صرفاً برای خوشحالی مردم 

آذربایجان بوده است. 
تراکتور و ش�رکت های گ�روه دریک معاف از 

مالیات نیستند
وی در خص��وص ش��ایعات مطرح ش��ده مبنی بر 
معافیت مالیاتی شرکت های سهام دار باشگاه تراکتور، 
توضیح داد: همان طور که روز گذشته اعلام کردم، نه 
تنها تمامی شرکت های گروه دریک مالیات پرداخت 
می کنند؛ بلکه خود باشگاه تراکتور نیز سالانه چندین 
میلیارد مالیات پرداخت کرده و اسناد مربوط به آن را 
در س��امانه مجوز حرفه ای ثبت می کند. دوستانی که 
به چنین شایعاتی دامن می زنند، می توانند از مراجع 
مربوطه پیگیری کنند. باشگاه تراکتور طی این سال ها 
هی��چ گاه به مطرح کردن چنی��ن موضوعاتی تمایل 
نش��ان نداده اس��ت. خدمت به مردم و ایجاد شور در 
جامعه وظیفه مان بوده و اکنون از روی اجبار به خاطر 

شفاف سازی و رفع شائبه ها به این موضوع پرداختم.

»هواداران« ارزش برند تراکتور هستند
شفاف سازی مدیرعامل باشگاه تراکتور درخصوص برخی ابهامات پیرامون باشگاه

قیمت کارشناسی شده باشگاه تراکتور اعلام نشده است
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 سازمان شهرستان ها از استان های فاقد نماینده
 نماینده فعال می پذیرد.
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